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Prosessen for utlysningstekst 
I brevet sendt til meg 20. september i år gir dere til kjenne synspunkter på hvordan instituttet 
og fakultetet har gått fram i denne saken, og stiller noen spørsmål som jeg her skal svare på. 
 
14. september sendte dere en klage til Det humanistiske fakultet. Jeg diskuterte saken med 
dekanen 16. september, og fikk beskjed om at klagen ville bli besvart dagen etter. Fredag 
17. september sendte jeg e-post til dere om den videre oppfølgingen i form av et møte 
mandag 21. Imidlertid ble ikke brevet fra dekanen sendt den 17., og dere reagerer derfor i 
deres brev av 20. september på at jeg uttaler meg i saken før dere har mottatt dekanens 
svar. Dekanens brev, datert 17. september, ble sendt 21.september, og dekanen beklaget i 
e-post til dere samme dag at svarene krysset hverandre. Jeg innser at jeg skulle sjekket at 
brevet fra fakultetet faktisk var sendt før jeg tok kontakt med dere, og beklager at ikke jeg 
gjorde det. 
 
Videre gjentar dere spørsmålet fra klagen om hvilke retningslinjer og praksis som gjelder for 
utforming av utlysningstekster. Dette spørsmålet blir besvart av dekanen i brevet datert 17. 
september, her skal jeg kun føye til noen detaljer om hva instituttet forholder seg til. 
«Reglement for ansettelse i vitenskapelige stillinger og faglige/administrative lederstillinger», 
punkt 6.1.1. slår fast at det er fakultetsstyret som har myndighet til å lyse ut, men at 
utformingen kan delegeres. Dekanen skriver i sitt brev at dette er delegert til dekanen, og 
videre til instituttet som skal utforme et forslag. I punkt 6.1.2 står at «De faglige krav og 
beskrivelser av den ledige stillingen utarbeides i samarbeid med det fagmiljøet der stillingen 
skal plasseres», men det står ikke hvordan dette samarbeidet skal skje. Universitetets 
myndighetskart, punkt II, slår fast at «det delegerende organ kan gi instrukser om hvordan 
den tildelte avgjørelsesmyndigheten skal utøves generelt eller i den enkelte sak». Følgelig 
har jeg rådført meg med fakultetet om hvordan jeg skal samarbeide med fagmiljøet for å 
utforme et utkast til utlysningstekst. 
 
Dere spør også om Prodekan Anne Beate Maurset var inhabil i et møte 7. september, og om 
hun har brutt god organisasjonspraksis ved å diskutere stillingsutlysninger innenfor 
retningslinjer hun selv har vært med på å utforme. Samtidig gjør dere til kjenne at dere 
mener hun ikke kan være med i den videre saksbehandlingen på fakultetet. Her må det være 
en misforståelse, for det har ikke vært noe møtet om stillingsutlysninger, hverken 7. 
september eller noen annen dag.  
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Forøvrig kjenner ikke instituttet til om Maurset har deltatt i å utforme fakultetets praksis, men 
å utforme et regelverk vil uansett ikke gjøre en inhabil i avgjørelser som tas innenfor det 
samme regelverket. Maurset er professor i allmenn litteraturvitenskap, og instituttet ønsker å 
høre hennes mening om utlysningsteksten på lik linje med de andre ansattes. Om det bør få 
følger for den videre saksbehandlingen på fakultetsnivå er det ikke opp til instituttet å 
vurdere, men jeg vil peke på at det er fakultetsstyret som foretar utlysningen, og det er ikke 
Maurset ordinært medlem av. 
 
Jeg vil nå kalle dere inn til et møte sammen med fagkoordinatoren i allmenn 
litteraturvitenskap, slik at vi kan høre mer om deres syn på hvordan denne saken har vært 
håndtert, og hvordan dere mener utforming av utlysningstekster i samarbeid med fagmiljøet 
bør gjøres i fremtiden. Etter dette vil jeg kalle inn alle ansatte i allmenn litteraturvitenskap til 
et eller flere møter der vi diskuterer utlysningsteksten for den kommende ledige stillingen i 
faget. Jeg ønsker også å diskutere om det er fornuftig å lage en plan for eventuelle senere 
ledige stillinger. 
 
 
Vennlig hilsen 

Anders Fagerjord  
instituttleder  
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